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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена исследованию современного состояния приграничного сотрудничества России и Китая на Дальнем Востоке. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	рассмотрение глобализационных процессов, как основы межгосударственных отношений; 2.	анализ исторического аспекта развития российско-китайских отношений; 3.	анализ приграничного сотрудничества России и Китая на Дальнем Востоке на современном этапе; 4.	определение проблемы российско-китайского приграничного сотрудничества на Дальнем Востоке; 5.	выявление перспектив развития приграничного сотрудничества России и Китая на Дальнем Востоке; 6.	определение стратегические направления развития российско-китайского приграничного сотрудничества на Дальнем Востоке. Работа проведена на базе трудов российских и китайских специалистов, занимающихся исследованием российско-китайских отношений, информационных ресурсов национальных и международных организаций, сообщений средств массовой информации и специализированных электронных ресурсов. В результате проведенного исследования современного состояния приграничного сотрудничества между Россией и Китаем на Дальнем Востоке РФ, были выявлены его основные направления, проблемы и перспективы дальнейшего развития. Также в данной работе были приведены актуальные показатели сотрудничества в торгово-экономической сфере.
        

        
          The given work is devoted to studying current state of cross-border cooperation between Russia and China in the Far East. The research set the following goals: 1.	consideration of globalization processes as the basis of interstate relations; 2.	analysis of the historical aspect of the development of Russian-Chinese relations; 3.	analysis of cross-border cooperation between Russia and China in the Far East at the present stage; 4.	definition of the problem of Russian-Chinese cross-border cooperation in the Far East; 5.	identification of prospects for the development of cross-border cooperation between Russia and China in the Far East; 6.	determination of strategic directions for the development of Russian-Chinese cross-border cooperation in the Far East. The work was fulfilled on the basis of the works of Russian and Chinese specialists engaged in the study of Russian-Chinese relations, information resources of national and international organizations, media reports and specialized electronic resources.  As a result of the research of the current state of cross-border cooperation between Russia and China in the Russian Federation’s Far East, its main directions, problems and perspectives for further development have been detected. Also actual indicators of cooperation in the trade and economic sphere have been presented in this work.
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